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Α/Α Ε Π Ω Ν Υ Μ Ο Ο Ν Ο Μ Α Π Α Τ Ρ Ω Ν Υ Μ Ο

1. Α Γ Γ Ε Λ Ι Δ Η Σ Θ Ε Ο Δ Ω Ρ Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

2. Λ Γ Γ Ε Λ Ι Δ Ο Υ Β Α Σ Ι Λ Ι Κ Η Δ Ι Ι Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

3. Α Θ Α Ν Α Σ Α Κ Η Σ Λ Ο Υ Κ Α Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ

4. Α Θ Ο Υ Σ Α Κ Ι Ι Σ Ζ Α Χ Α Ρ Ι Α Σ Σ Τ Υ Λ Ι Α Ν Ο Σ

5. Α Κ Ρ Ι Τ Ι Δ Η Σ Π Ο Λ Υ Χ Ρ Ο Ν Η Σ
( Χ Ρ Ο Ν Η Σ )

Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ

6. Α Λ Α Β Α Ν Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

7. Α Λ Ε Ξ Ι Α Δ Η Σ Σ Ω Κ Ρ Α Τ Η Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ

8. Α Λ Ε Π Η Σ Μ Ι Χ Α Η Λ Ε Υ Θ Υ Μ Ι Ο Σ

9. Α Μ Α Ν Α Τ Ι Δ Η Σ Α Ν Θ Ι Μ Ο Σ Α Ν Α Σ Τ Α Σ Ι Ο Σ

10. Α Ν Α Γ Ν Ω Σ Τ Α Κ Η Α Ν Ν Α Π Ο Λ Υ Χ Ρ Ο Ν Η Σ

11. Α Ν Α Γ Ν Ω Σ Τ Α Κ Η Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ

12. Α Ν Τ Ι Β  Α Λ Ι Δ Η Σ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ

13. Α Σ Π Ρ Α Γ Γ Α Θ Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Α Π Ο Σ Τ Ο Λ Ο Σ

14. Α Υ Γ Ε Ρ Ι Ν Ο Υ Α Φ Ρ Ο Δ Ι Τ Η Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ

15. Β Α Λ Α Σ Ι Δ Η Σ Κ Ω Ν / Ν Ο Σ Χ Ρ Ι Σ Τ Ο Δ Ο Υ Λ Ο Σ

16. Β Α Σ Ι Λ Α Κ Ο Π Ο Υ Α Ο Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ

17. Β Α Σ Ι Λ Ε Ι Α Δ Η Σ Α Ν Α Σ Τ Α Σ Ι Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

18. Β Α Σ Ι Λ Ε Ι  Α Δ Η Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ Θ Ε Μ Ι Σ Τ Ο Κ Λ Η Σ

19. Β Λ Α Σ Σ Η Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ
Ν Ι Κ Η Φ Ο Ρ Ο Σ

Μ Ι Λ Τ Ι Α Δ Η Σ

20. Β Ο Ρ Δ Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

21. Β Ω Β Ο Σ Δ Ι Ο Ν Υ Σ Ι Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

22. Γ Α Μ Β Ρ Ι Λ Η Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Π Ε Τ Ρ Ο Σ

23. Γ Κ Ι Ω Ν Η Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

24. Γ Ρ Η Γ Ο Ρ Ι Α Δ Η Σ Γ Ρ Η Γ Ο Ρ Ι Ο Σ Κ Ω Ν / Ν Ο Σ

25. Γ Ρ Η Γ Ο Ρ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Α Θ Α Ν Α Σ Ι Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

26. Γ Ρ Η Γ Ο Ρ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Γ Ρ Η Γ Ο Ρ Ι Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

27. Γ Ρ Ι Β Α Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ Ε Υ Θ Υ Μ Ι Ο Σ

28. Δ Ε Μ Ε Σ Τ Ι Χ Α Σ Μ Ι Χ Α Η Λ Α Ν Α Σ Τ Α Σ Ι Ο Σ

29. ί ϋ Ε Ρ Μ Ε Ν Τ Ζ Ο Γ Α Ο Υ Λ Α Μ Π Ρ Ο Σ Ε Υ Ρ Ι Π Ι Δ Η Σ

30. Μ Α Κ Ι Δ Η Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

31. \ Ι Α Κ Ο Μ Ι Χ Α Λ Η Σ Β Α Σ Ι Λ Ε Ι Ο Σ Μ Ι Χ Α Λ Η Σ

32. Μ Α Μ Α Ν Τ Ι Δ Η Σ £ Τ Υ  Λ Ι Α Ν Ο Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

33. L̂ Ο Υ Γ Α Α Η Σ Γ Ρ Η Γ Ο Ρ Ι Ο Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

34. ί^ Ρ Α Κ Α Κ Η Σ  _______ Ε Μ Μ Α Ν Ο Υ Η Λ Κ Ω Ν / Ν Ο Σ
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36.

Δ Ρ Ο Υ Λ Ι Α Σ

Ζ Ε Ρ Β Ο Σ

Η Ρ Α Κ Λ Η Σ

Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ

Α Ν Τ Ω Ν Ι Ο Σ

37. Ζ Ο Υ Ρ Ι Δ Α Κ Η Σ Ε Μ Μ Α Ν Ο Υ Η Λ
Ε Υ Α Γ Γ Ε Λ Ο Σ

Μ Α Ρ Κ Ο Σ

38 Ζ Ω Γ Α Ν Α Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Σ Ω Τ Η Ρ Ι Ο Σ

39. Ζ Ω Κ Α Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Ζ Η Σ Η Σ

40 Ι Ι Λ Ι Α Δ Η Σ Π Ε Τ Ρ Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

41 Η Λ Ι Ο Π Ο Υ  Λ Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ

42 Θ Ε Ο Δ Ω Ρ Α Κ Ι 1 Σ

43 Ι Ω Α Ν Ν Ι Δ Η Σ

Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

Α Π Ο Σ Τ Ο Λ Ο Σ

Ε Μ Μ Α Ν Ο Υ Η Λ

44. Ι Ω Ν Α Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Σ Π Υ Ρ Ο Σ

45. Κ Α Λ Α Β Ρ Ο Σ Ε Μ Μ Α Ν Ο Υ Η Λ Β Α Σ Ι Λ Ε Ι Ο Σ

46. Κ Α Μ Α Ρ Ι Ω Τ Η Σ Σ Τ Α Υ Ρ Ο Σ Α Θ Α Ν Α Σ Ι Ο Σ

47. Κ Α Ρ Α Β Ι Α Β Α Σ Ι Λ Ι Κ Η  ( Α Ι Λ Η ) Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

48. Κ Α Ρ Ε Λ Α Α Ι Κ Α Τ Ε Ρ Ι Ν Η Η Λ Ι Α Σ

49. Κ Α Φ Φ Ε Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Χ Α Ρ Α Λ Α Μ Π Ο Σ

50. Κ Λ Ο Υ Τ Σ Ι Ν Ι Ω Τ Ο Υ Ο Υ Ρ Α Ν Ι Α Α Ν Δ Ρ Ε Α Σ

51. Κ Ο Ι Μ Τ Σ Ι Δ Η Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Α Ν Α Σ Τ Α Σ Ι Ο Σ

52. Κ Ο Τ Ρ Ω Ν Η Σ Β Α Σ Ι Λ Ε Ι Ο Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ

53. Κ Ο Τ Σ Ω Ν Η Σ Α Ν Τ Ω Ν Ι Ο Σ Ε Υ Γ Ε Ν Ι Ο Σ

54. Κ Ο Υ Ρ Ν Ι Ω Τ Η Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ Α Ν Τ Ω Ν Ι Ο Σ

55. Κ Ρ Ε Μ Α Λ Η Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

56. Κ Υ Ρ Ι Α Κ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Δ Α Μ Α Σ Κ Η Ν Ο Σ

57. Κ Υ Ρ Ι Α Κ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Σ Π Υ Ρ Ι Δ Ω Ν Η Λ Ι Α Σ

58. Λ Α Μ Π Ρ Ο Υ Α Λ Ε Ξ Α Ν Δ Ρ Ο Σ Ε Υ Α Γ Γ Ε Λ Ο Σ

59. Λ Α Χ Α Ν Α Σ Γ Ε Ρ Α Σ Ι Μ Ο Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ

60. Μ Α Κ Ε Δ Ο Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

61. Μ Α Κ Ρ Α Κ Η Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Χ Ρ Υ Σ Ο Σ Τ Ο Μ Ο Σ

62. Μ Α Κ Ρ Η Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ Κ Α Σ Σ Α Ν Δ Ρ Ο Σ

63. Μ Α Κ Ρ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Μ Η Ν Α Σ

64. Μ Α Κ Ρ Υ Κ Ω Σ Τ Α Σ Ε Υ Α Γ Γ Ε Λ Ο Σ Ε Ρ Ρ Ι Κ Ο Σ

65 . Μ Α Λ Α Κ Α Τ Ε Σ Μ Α Ρ Α Γ Δ Α  ( Σ Μ Α Ρ Ω ) Α Λ Ε Ξ Α Ν Δ Ρ Ο Σ

6 6 . Μ Α Ν Σ Ο Υ Ρ Γ Κ Α Μ Π Ρ Ι Ε Λ Φ Ο Υ Α Ν Τ

67. Μ Α Ρ Α Γ Κ Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

6 8 . Μ Α Ρ Σ Ε Λ Λ Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Θ Ε Ρ Α Π Ω Ν

69. Μ Α Υ Ρ Ο Υ Δ Η Σ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

70. Μ Ο Ρ Ο Π Ο Υ Λ Ο Υ Α Ν Τ Ω Ν Ι Α Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

ΜΟ Υ Γ Ι Α Κ Ο Σ Θ Ε Ο Δ Ω Ρ Ο Σ Σ Α Ρ Α Ν Τ Ο Σ
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72. Μ Ο Υ Ν Δ Ο Υ Λ Α Σ Π Ε Τ Ρ Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

73. Μ Ο Υ Ρ Μ Ο Υ Ρ Η Σ Π Α Ν Τ Α Ζ Η Σ  ( Α κ η ς ) Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ

74. Μ Ο Υ Τ Α Φ Η Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

75. Μ Π Α Λ Α Φ Ο Υ Τ Α Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

76. Μ Π Α Τ Σ Ο Υ Π Α Ρ Α Σ Κ Ε Υ Η  ( Β Ι Β Η ) Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

77. Μ Π Ε Γ Κ Α Α Λ Ε Ξ Α Ν Δ Ρ Α Κ Ω Ν / Ν Ο Σ

78. Μ Π Ο Γ Ι Α Τ Ζ Η Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

79. Μ Π Ο Ν Α Τ Α Κ Ι Ι Ε Λ Ε Ν Η Θ Ε Ο Χ Α Ρ Η Σ

80. Μ Π Ο Υ Μ Η Σ Α Θ Α Ν Α Σ Ι Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

81. Μ Π Ο Υ Ρ Α Σ Β Ε Ν Ε Τ Η Σ Α Ν Δ Ρ Ε Α Σ

82. Μ Π Ο Υ Ρ Α Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

83. Ν Ο Ν Α Σ Α Ν Α Σ Τ Α Σ Ι Ο Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

84. Ν Τ Ζ Α Μ Ι Λ Η Σ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ Ε Υ Θ Υ Μ Ι Ο Σ

85. Ν Τ Ω Ν Α Σ Ρ Ω Μ Υ Λ Ο Σ Β Α Σ Ι Λ Ε Ι Ο Σ

86. Ξ Α Ρ Χ Α Κ Ο Υ - Λ Α Γ Ω Ν Ι Κ Α Σ Τ Α Υ Ρ Ο Υ Λ Α Δ Η Μ Ο Σ Θ Ε Ν Η Σ

87. Ξ Ε Ν Ι Δ Η Σ Α Ν Θ Ι Μ Ο Σ Ν Ε Ο Κ Λ Η Σ

88. Ξ Ι Φ Α Ρ Α Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

89. Ο ΙΚ  Ο Ν Ο  Μ Ι Δ Η Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

90. Π Α Π Α Γ Ι Α Ν Ν Ι Δ Η Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ Ο Δ Υ Σ Σ Ε Α Σ

91. Π Α Π Α Δ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Γ Ε Ρ Α Σ Ι Μ Ο Σ Σ Π Υ Ρ Ι Δ Ω Ν

92. Π Α Π Α Δ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Θ Ε Ο Δ Ω Ρ Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

93. Π Α Π Α Λ Ε Ω Ν Ι Δ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ

94. Π Ε Ρ Κ Α Θ Ε Ο Π Ι Σ Τ Η  ( Π Ε Τ Η ) Χ Α Ρ Α Λ Α Μ Π Ο Σ

95. Π Ε Ρ Τ Ζ Ι Ν Ι Δ Η Σ Η Λ Ι Α Σ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ

96. Π Ε Τ Ρ Ι Δ Ο Υ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Α Θ Ε Ο Δ Ω Ρ Ο Σ

97. Π Ε Τ Ρ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ Π Ε Τ Ρ Ο Σ

98. Π Ι Τ Τ Ο Σ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

99. Π Ρ Ε Σ Β Ε Λ Ο Σ Α Θ Α Ν Α Σ Ι Ο Σ Ε Υ Α Γ Γ Ε Λ Ο Σ

100. Π Ρ Ε Σ Β Ε Λ Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Ε Υ Α Γ Γ Ε Λ Ο Σ

101 . Π Ρ Ω Τ Ο Ν Ο Τ Α Ρ Ι Ο Σ Α Ν Τ Ω Ν Ι Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

102. Π Ρ Ω Τ Ο Ν Ο Τ Α Ρ Ι Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

103. Ρ Ε Κ Α Τ Σ Ι Ν Α Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Α Ν Δ Ρ Ε Α Σ

104. Ρ Ι Ζ Ο Γ Ι Α Ν Ν Η Σ Α Ι Μ Ι Λ Ι Ο Σ Γ Ρ Η Γ Ο Ρ Ι Ο Σ

105. Ρ Ο Υ Σ Σ Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Ε Υ Σ Τ Ρ Α Τ Ι Ο Σ

106. ε Α Β Β Ι Δ Ο Υ - Κ Α Ρ Α Μ Π Ι Ν Η Π Ο Λ Υ Τ Ι Μ Η Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

107. Ε Ε Ρ Α Φ Ι Δ Η Σ Θ Ε Ο Δ Ω Ρ Ο Σ Λ Α Ζ Α Ρ Ο Σ

108. Ε ΙΝ Α Ν Η Σ  -  Α Γ Κ Α Ζ Ι Ρ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ Ε Ρ Β Ε

109.  3: ι ο υ ν α ς Μ Α Ρ Κ Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ
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110. Σ Π Α Γ Κ Ο Υ Ρ Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

111. Σ Π Η  Δ Ι Ο Π Ο  Υ Λ Ο Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ Π Α Ν Τ Ε Λ Η Σ

112. Σ Π Η Λ Ι Ω Τ Η Σ Μ Ι Χ Α Η Λ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

113. Σ Π Ι Ρ Τ Ζ Η Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ

114. Σ Π Υ Ρ Α Κ Η Ε Λ Ε Ν Η Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

115. Σ Τ Α Μ Ο Σ Π Α Υ Λ Ο Σ Κ Ω Ν Σ Τ Α Ν Τ Ι Ν Ο Σ

116. Σ Τ Α Μ Ο Υ  Λ Α Κ Η Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Γ Ε Ρ Α Σ Ι Μ Ο Σ

117. Σ Τ Α Σ Ι Ν Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

118. Σ Τ Ο Ι Μ Ε Ν Ι Δ Η Σ Α Ν Δ Ρ Ε Α Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

119. Τ Α Χ Ι Α Ο Σ Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

120. Τ Ε Ρ Ζ Ι Δ Η Σ Μ Ι Χ Α Η Λ Μ Ι Χ Α Η Λ

121. Τ Ρ Ο Υ Λ Λ Ι Ν Ο Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Ε Μ Μ Α Ν Ο Υ Η Λ

122. Τ Σ Α Κ Ο Υ Μ Η Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ Μ Ι Χ Α Η Λ

123. Τ Σ Ε Γ Κ Ο Σ Ε Υ Σ Τ Α Θ Ι Ο Σ Ξ Ε Ν Ο Φ Ω Ν

124. Τ Σ Ι Α Φ Η Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ

125. Τ Σ Ι Μ Π Λ Ο Σ Τ Ε Φ Α Ν Α Κ Η Σ Ε Υ Α Γ Γ Ε Λ Ο Σ Κ Ω Ν / Ν Ο Σ

126. Τ Σ Ι Ω Λ Η Χ Α Ρ Ι Κ Λ Ε Ι Α Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

127. Τ Σ Ο Μ Π Α Ν Ι Δ Η Σ Χ Ρ Η Σ Τ Ο Σ Π Α Ν Α Γ Ι Ω Τ Η Σ

128. Τ Σ Ο Υ Κ Α Λ Α Σ Γ Ι Ω Ρ Γ Ο Σ Κ Ω Ν / Ν Ο Σ

129. Φ Ι Λ Ι Π Π Α Σ Α Ν Τ Ω Ν Ι Ο Σ Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Σ

130. Φ Ο Υ Ρ Κ Α Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

131. Φ Ω Λ Α Σ Μ Ι Χ Α Η Λ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ

132. Φ Ω Τ Α Κ Η Σ Ι Ω Α Ν Ν Η Σ Γ Ε Ω Ρ Γ Ι Ο Σ

133. Φ Ω Τ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ Χ Α Ρ Α Λ Α Μ Π Ο Σ Κ Ω Ν / Ν Ο Σ

134. Χ Α Γ Ι Ο Σ Φ Ω Τ Ι Ο Σ Α Γ Γ Ε Λ Ο Σ

135. Χ Α Ρ Α Ρ Η Α Κ Ρ Ι Β Η Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ

136. Χ Η Ρ Α Κ Η Ε Λ Ε Ν Η Ν Ι Κ Ο Λ Α Ο Σ
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1. Ανακο ινώ σεις  του Π ροεδρείου  της Α ντ ιπ ρ ο σ ω π ε ία ς  του Τ.Ε.Ε.

2. Ενημέρωση Α ντ ιπ ρο σ ω π ε ία ς  Τ.Ε.Ε. και σ υ ζή τηση  για τη 

δραστηριότητα  της  Α ιο ικούσας  Ε π ιτρο π ής  του Τ.Ε.Ε.

3. Έλεγχος  -  Ε ρω τήσε ις  Ε περω τή σ ε ις  προς τη Δ ιο ικ ο ύ σ α  Επιτροπή  

του Τ.Ε.Ε.

4. Ο ικονομικός Α π ο λο γ ισ μό ς  Τ.Ε.Ε. ο ικονομ ικού  έ το υ ς  2008.

5. Ισολογ ισμός  Τ.Ε.Ε. ο ικονομ ικού  έτους  2008.

6. Κ αθορ ισμός  Ε ξόδω ν  Π α ρ α σ τά σ εω ς  2010 -  2012.

7. Π ροϋπολογ ισ μός  Τ.Ε.Ε. ο ικονομ ικού  έτους  2010.

8. Ενέργεια.

9. Σ υμπ ρά ξε ις  Δ ημοσ ίου  -  Ι δ ιω τ ικο ύ  Τομέα (ΣΔΙΤ).

4° ΘΕΜΑ

Οικονομικός Απολογισμός Τ.Ε.Ε. οικονομικού έτους 2008.

5° ΘΕΜΑ



6° ΘΕΜΑ

Καθορισμός Εξόδων Παραστάσεως 2010 -  2012.

7° ΘΕΜΑ

Προϋπολογισμός Τ.Ε.Ε. οικονομικού έτους 2010

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Το Προεδρείο της Αντιπροσωπείας εισηγείται για τα θέματα 4, 5, 
6 και 7 οικονομικός απολογισμός, ισολογισμός, καθορισμός 
εξόδων παραστάσεων και προϋπολογισμός να παρουσιαστούν και 
να κατατεθούν ομαδοποιημένα, αλλά θα ψηφιστούν χωριστά.
Το Σώμα συμφωνεί; Συμφωνεί.

Κύριε Δρούλια αναλύστε την εισήγησή σας.
Koc ΑΡΟΥΛΙΑΣ:
Αγαπητοί συνάδελφοι θα προχωρήσω στην εισήγηση για τον 
οικονομικό απολογισμό για το οικονομικό έτος 2008, τον 
ισολογισμό για το οικονομικό έτος 2008 και τον προϋπολογισμό 
του ΤΕΕ του οικονομικού έτους 2010, προηγουμένως βέβαια θα 
ήθελα να κάνω ορισμένες παρατηρήσεις σε σχέση με την χρήση 
του 2009.

Επειδή το θέμα του προϋπολογισμού είναι αρκετά σημαντικό 
και πέρυσι μας απασχόλησε τρεις συνεδριάσεις της 
Αντιπροσωπείας θα ήθελα τουλάχιστον την προσοχή σας για λίγο 
για να γίνουν όσο γίνεται περισσότερο ξεκάθαρα τα πράγματα και 
να μην έχουμε αντίστοιχα φαινόμενα.

Θα ήθελα να κάνω κάποιες βασικές παρατηρήσεις σε σχέση 
με την χρήση του 2009 ακριβώς γιατί είχε γίνει πολύ κουβέντα 
στις περσινές αντίστοιχες συνεδριάσεις της Αντιπροσωπείας και 
είχε εντοπιστεί από την αρχή ότι είναι μία πολύ δύσκολη χρονιά 
εν μέσω οικονομικής κρίσης και τα έσοδα θα είναι πολύ μειωμένα.

Όταν ψηφίστηκε ο προϋπολογισμός της χρονιάς, ήδη είχαμε 
ενδείξεις ότι τα έσοδα από τα ιδιωτικά έργα θα είναι μειωμένα 
τουλάχιστον 20% σ ε ^ ^ ^ δ ^ ^ ς ^ π έ ρ υ σ ι .  Οι βασικές παρατηρήσεις
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που έχω να κάνω σε σχέση με το 2009 είναι ότι για πρώτη φορά 
τα τελευταία χρόνια έχουμε πλεόνασμα στη χρήση το πρώτο 
εννιάμηνο, δηλαδή τα έξοδα σε σχέση με τα έσοδα είναι κατά 
περίπου 600.000 περισσότερα ενώ αντίστοιχα στην περσινή χρονιά 
το πρώτο 9μηνο του 2008 τα έξοδα ήταν περίπου 1.500.000 ευρώ 
περισσότερα από τα έσοδα.

Μέσα στο 2009 κινούμαστε με μία μείωση εξόδων της τάξης 
του 6% επομένως θεωρώ ότι η υπόσχεση που είχαμε δώσει με την 
ψήφιση του προϋπολογισμού στην αρχή της χρονιάς για πολύ 
προσεκτική διαχείριση ως προς τα έξοδα και περιορισμό των 
εξόδων μέσα στο έτος έχει σε πολύ μεγάλο βαθμό αν όχι εξ 
ολοκλήρου πραγματοποιηθεί.

Είναι γεγονός ότι τα έσοδα από τις οικοδομές, από τα 
ιδιωτικά έργα είναι μειωμένα κατά 18% και μας αποφέρουν την 
φετινή χρονιά μέχρι τώρα λιγότερα έσοδα κατά 2.000.000 
περίπου, όμως ένα ποσό από αυτά έχει καλυφθεί από τα έσοδα που 
έχουμε από τις μελέτες δημοσίων έργων, οι οποίες ειδικά τους 
τελευταίους μήνες ίσως και λόγω των εκλογών παρουσίασαν 
αύξηση στα έσοδά μας και ένα μεγάλο επίσης μέρος 900 χιλιάδες 
περίπου έχει καλυφθεί από την αύξηση στα ενοίκια και αυτό ίσως 
είναι το μεγαλύτερο επίτευγμα στα οικονομικά του ΤΕΕ σε αυτή 
τη θητεία και μία επίσης από τις υποσχέσεις  που είχαν δοθεί η 
οποία πραγματοποιήθηκε.

Θυμάστε ότι στο παρελθόν τα έσοδα από την περιουσία του 
ΤΕΕ, από τα οικόπεδα δεν ξεπερνούσαν τις 100.000, ήταν περίπου 
50 με 60.000 ευρώ, ήδη για το 2009 έχουμε έσοδα από το 
οικόπεδο στο Μαρούσι της τάξης του 1000.000, 960.000 περίπου, 
επομένως αυτός είναι ένας σημαντικός λόγος, όπου η μείωση και 
η κρίση που υπήρξε φέτος στις οικοδομές δεν είχε μεγάλες 
επιπτώσεις στα έσοδα του ΤΕΕ και έτσι το πρώτο 9μηνο του 2009 
κινείται στα ίδια επίπεδα περίπου με πολύ μικρή απόκλιση της 
τάξης του 1 - 1,5% χαμηλότερα από τα έσοδα της προηγούμενης 
χρονιάς, ενώ αντίθετα τα έξοδα φέτος είναι 1.500.000 λιγότερα το 
πρώτο 9μηνο σε σχέση με πέρυσι.

Αυτοί είναι και οι λόγοι για τους οποίους έχουμε στη φετινή 
χρήση μέχρι το τέλος του 9μηνου όπως σας είπα πλεόνασμα, 
πλεόνασμα της τάξης των 600.000 ενώ η εκτίμηση για τα τελικά 
έσοδα συνολικά μέσα στο 2009 είναι ότι θα κλείσουνε περίπου 
στα 31.500.000 ευρώ ένα ποσό το οποίο κρίνεται ικανοποιητικό 
και θα μας επιτρέψει να μην είναι ελλειμματικός ο 
προϋπολογισμός, αλλά να είναι πλεονασματικός.

Όπως κάθε χρόνο ζητήθηκαν από όλες τις υπηρεσίες του 
ΤΕΕ προτάσεις για τις *· <· - ° ριότητες και οι



δαπάνες που προβλέπονται για την υλοποίησή τους για το έτος 
2010. Με βάση τα παραπάνω και πάντα σε συνεργασία με την 
υπηρεσία διατυπώνεται η συνολική εισήγηση για τα θέματα αυτά, 
λαμβανομένης υπόψη βέβαια και της εξέλιξης των κονδυλίων του 
προϋπολογισμού χρήσης του 2009 όπως διαμορφώνεται μέχρι 
30/9.

Δύο λόγια για τη σημερινή οικονομική κατάσταση του ΤΕΕ. 
Τα προϋπολογισθέντα έσοδα για το 2008 ήταν 36.1 14.000 κυρώ, 
τα πραγματοποιηθέντα όμως ήταν 34.722.000 ευρώ, ένα ποσοστό 
υλοποίησης 96%, ενώ τα έξοδα αντίστοιχα ήταν 
προϋπολογισθέντα 36.664.000 και πραγματοποιηθέντα 34.082.000 
ευρώ με ποσοστό υλοποίησης 93,72%.

Τώρα αναφέρομαι στη συνολική χρήση του 2008 όχι για την 
χρήση του 2009 που τρέχει, το πλεόνασμα ήταν 639.667.026 ευρώ. 
Στα έσοδα χρήσης του 2008 συμπεριλαμβάνεται και το ποσό από 
την Κοινωνία της Πληροφορίας το οποίο αφορούσε στην 
προμήθεια ηλεκτρονικών υπολογιστών που χρησιμοποιήθηκαν στις 
εκλογές και το πρόγραμμα αμοιβής μηχανικών, ένα ποσό της 
τάξης περίπου των 2.500.000 ευρώ, ενώ πρέπει να τονίσουμε ότι 
από τα πραγματοποιηθέντα έξοδα χρήσης του 2008 ένα ποσοστό 
της τάξεως του 73,59% αφορούσε τις ανελαστικές δαπάνες.

Στο τέλος του 2008, στις 31/12/2008 η ταμειακή κατάσταση 
του ΤΕΕ, το σύνολο δηλαδή στο λογαριασμό διαχείρισης και στο 
λογαριασμό διαθεσίμων ήταν 2.150.131 ευρώ.

Όπως σας είπα πριν στην χρήση του 2009 μέχρι 30/9 έχουμε 
πλεόνασμα 500.000 περίπου, να μην αναλύσω τα ποσά, έχει όμως 
σημασία ότι συγκριτικά με τα άλλα χρόνια όπως σας είπα έχουμε
1.500.000 έξοδα λιγότερα ενώ τα έσοδα κινούνται περίπου στα 
ίδια επίπεδα, γύρω στις 300 χιλιάδες λιγότερα από πέρυσι.

Στις 30/9/2009 το διαθέσιμο πλέον του ΤΕΕ είναι 4.800.000 
ενώ όπως σας είπα πριν ήταν 2.100.000 ευρώ στο τέλος και η 
εκτίμηση των εσόδων για το 2009 τα έσοδα θα κλείσουν στα 
3 1.500.000 ευρώ.

Στον προϋπολογισμό για την χρήση του 2010. Τα έσοδα 
προβλέπονται 36.258.400 ευρώ και υπάρχει ξεχωριστό κονδύλι για 
τα προγράμματα των δημοσίων επενδύσεων 9.950.000 ευρώ, αυτό 
το ποσό υπάρχει και στα έσοδα και στα έξοδα ακριβώς ίδιο, είναι 
ποσό από τα προγράμματα στα οποία έχουμε αιτηθεί στην 
Κοινωνία της Πληροφορίας να υλοποιήσουμε και στον 
προϋπολογισμό το βάζουμε και στα έσοδα και στ έξοδα.

Βέβαια από αυτά τα χρήματα ένα ποσό της τάξης των
4.500.000 έχει συμπεριληφθεί και στο 2009 και ήδη τρέχει, ήδη 
έχουμε πάρει την πρώτη δόση τα 2.500.000 εκατ. επειδή όμως



αυτό έγινε πολύ πρόσφατα στον προϋπολογισμό του 2010 
έχουμε συμπεριλάβει  το σύνολο του ποσού για τα προγράμματα 
της Κοινωνίας της Πληροφορίας, αν θέλετε στη συνέχεια μπορώ 
να αναλύσω ένα προς ένα ποια είναι αυτά τα προγράμματα στα 
οποία έχει κάνει αίτηση το ΤΕΕ για να τα υλοποιήσει συνολικής 
αξίας 9.900.000 ευρώ.

Αυτό βέβαια δεν σημαίνει ότι μέσα στο 2010 θα 
υλοποιηθούν όλα αυτά, μπορεί να υλοποιηθεί ένα μέρος, σε κάθε 
περίπτωση όμως στον προϋπολογισμό υπάρχει το ίδιο ποσό και για 
τα έσοδα και για τα έξοδα επομένως ότι εισπράττουμε από την 
κοινωνία της πληροφορίας προφανώς το δαπανάμε.

Αντίστοιχα στον προϋπολογισμό τα ίδια ποσά που σας είπα 
στα έσοδα προβλέπονται και στα έξοδα. Ο προϋπολογισμός είναι 
ισοσκελισμένος για το 2010 τα έξοδα του τακτικού 
προϋπολογισμού είναι 135.258.400 ευρώ και 9.950.000 για τα 
προγράμματα δημοσίων επενδύσεων.

Αναλύοντας τώρα τα βασικά κονδύλια εσόδων έχουμε 
ποσοστά από οικοδομές 250.000 ευρώ, ποσοστά από εργολαβίες
1.300.000 ευρώ, ποσοστά από μελέτες και επιβλέψεις 18.700.000 
ευρώ, έσοδα από συνδρομές 6.750.000 ευρώ, έσοδα από Τράπεζα 
Πληροφοριών 1.800.000 ευρώ και 9.950.000 ευρώ όπως σας είπα 
από την Κοινωνία της Πληροφορίας.

Η πρόβλεψη για τα βασικά κονδύλια εξόδων τώρα. Είναι 
5.1 19.000 ευρώ για μισθοδοσία προσωπικού και εργοδοτικές 
εισφορές. Το κονδύλιο αυτό μαζί με τις αποζημιώσεις των ομάδων 
εργασίας ανέρχεται στο 21,62% του συνολικού προϋπολογισμού. 
Επίσης 300.000 ευρώ για προμήθεια βιβλίων, συγγραμμάτων, 
περιοδικών και εκδόσεων ποσοστό 0,32% του προϋπολογισμού,
750.000 για την επιχορήγηση των συλλόγων ποσοστό 2,6% του 
προϋπολογισμού, 900.000 για οργάνωση και διενέργεια 
συνεδρίων-ημερίδων, συνδιοργανώσεις σεμιναρίων με το ΙΕΚΕΜ- 
ΤΕΕ, 6.900.000 ευρώ για επιχορήγηση των περιφερειακών 
τμημάτων, ποσοστό 19% περίπου, 700.000 ευρώ εισφορά στο ΚΥΤ 
του ΤΣΜΕΔΕ και τη Σιβιτανίδειο Σχολή, 4.400.000 για έκδοση 
και αποστολή του ενημερωτικού δελτίου ποσοστό 12,13%,
900.000 ευρώ για την κάλυψη των αναγκών του στεγαστικού 
προγράμματος του ΤΕΕ. Το ποσό αυτό θα καλύψει υποχρεώσεις 
και δεσμεύσεις που έχει αναλάβει το ΤΕΕ για κτίρια 
περιφερειακών τμημάτων και είναι ποσοστό 2,48% του 
προϋπολογισμού, 3.000.000 ευρώ για επιστημονικές μελέτες και 
έρευνες, εδώ περιέχονται και οι αποζημιώσεις του είναι οι ομάδες 
εργασίας, το έχουμε κατεβάσει από 3.400.000 που είχαμε αρχικά
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πέρυσι, το οποίο βέβαια τείνει και αυτό να γίνει ανελαστικό με 
βάση τον αριθμό των ομάδων εργασίας.

1.980.000 ευρώ για τη λειτουργία της Τράπεζας 
Πληροφοριών, 1.800.000 για τις εκλογές του ΤΕΕ λόγω αναβολής, 
εδώ είχε αρχικά προβλεφθεί 900.000 ευρώ και 900.000 ευρώ το 
2010 με την προοπτική ότι οι εκλογές θα γινόντουσαν το 
Νοέμβριο του 2009, επειδή πλέον θα διεξαχθούν τον Απρίλιο του 
2010, όλο το ποσό συνολικό 1.800.000 έχει συμπεριληφθεί στον 
προϋπολογισμό του 2010, είναι ποσοστό 4,96% του συνολικού 
προϋπολογισμού.

Συνοψίζοντας το κεφάλαιο των ανελαστικών δαπανών 
παρατηρούμε ότι είναι 28.500.000 περίπου, ποσοστό 88,60% επί 
των προβλεπόμενων εξόδων και αφορούν όπως είπαμε μισθοδοσία, 
εργοδοτικές εισφορές υπαλλήλων, αντικριζόμενες κρατήσεις, 
ενοίκια, τηλέφωνα, καθαρισμό, ταχυδρομικά τέλη, δαπάνες 
διενέργειας εκλογών, επιχορήγηση περιφερειακών τμημάτων, 
υποχρεωτικές εισφορές για Σιβιτανίδειο και ΤΣΜΕΔΕ, έκδοση και 
αποστολή ενημερωτικού δελτίου, επιχορήγηση συλλόγων, 
λειτουργία της Τράπεζας Πληροφοριών του ΤΕΕ, αγορά 
περιοδικών-βιβλίων και τόκοι δανείων.

Για τα ενοίκια θα ήθελα να επισημάνω ότι για πρώτη φορά 
το ποσό που δίνουμε ως πραγματικό ποσό σε ενοίκια για το κτίριο 
του ΤΕΕ είναι μικρότερο από το ποσό που έχουμε έσοδα από την 
ενοικίαση του οικοπέδου στο Μαρούσι.

Δεν θα ήθελα να σας κουράσω περισσότερο με άλλες 
λεπτομέρειες. Είμαι στη διάθεσή σας για όποιες επιμέρους 
ερωτήσεις υπάρχουνε είτε αφορούν στα έσοδα του 2010 είτε στα 
έξοδα είτε στη χρήση του 2008 ή του πρώτου 9μηνου του 2009. 
Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Ανοίγει κατάλογος για διευκρινιστικές ερωτήσεις. Ο κ. Μανσούρ 
έχει τον λόγο.
Koc ΜΑΝΣΟΥΡ:
Αν έχετε πίνακα κατανομής ποσοστό κατανομής δαπανών σε 
διάφορες κατηγορίες. Δηλαδή να πούμε ότι 7.000.000 πήγανε σε 
αυτή τη δαπάνη, δεν μου λέει τίποτα, το ποσοστό από σύνολο των 
εξόδων, αν υπάρχει το ποσοστό % από αυτές τις διάφορες 
κατηγορίες.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Κύριε Δρούλια έχετε τον λόγο 
Koc ΔΡΟΥΛΙΑΣ:
Για κάθε ένα κωδικό που ανέφερα ανέφερα ταυτόχρονα και το 
ποσοστό για τον προϋπολογισμός του 2010 του συνόλου. Το
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ποσοστό επί του συνόλου, δηλαδή ότι η μισθοδοσία είναι 
συγκεκριμένο ποσοστό επί του συνόλου του προϋπολογισμού. 
Αυτό δεν θέλατε; Το ποσοστό που έλεγα ήταν αυτό το οποίο 
ρώτησες. Μπορούμε να το ετοιμάσουμε και σε πινακάκι για κάθε 
κωδικό εκτός από το ποσό να φαίνεται και το ποσοστό επί του 
συνόλου του προϋπολογισμού.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Ο κ. Σεραφίδης έχει τον λόγο.
Koc ΣΕΡΑΦΙΑΗΣ:
Η πρώτη ερώτηση είναι ότι είπατε πως υπήρχε μείωση των εσόδων 
κατά 20%. Τι σας έκανε και αφήσατε τα έσοδα ίδια; Δεν θα 
έχουμε άλλο 20%; Άλλαξε κάτι στην οικοδομική δραστηριότητα 
και στο μέλλον που προβλέπεται δυσοίωνο έτσι ώστε να πείτε τα 
ίδια έσοδα είχαμε πέρυσι και τα ίδια έσοδα φέτος; Σας το είχαμε 
πει και την προηγούμενη φορά, στις προηγούμενες εκλογές δεν 
είχαμε ψηφίσει την πρώτη φορά τον προϋπολογισμό, έμμεσος 
εκβιασμός ήταν και ψηφίσαμε τον δεύτερο, την πρώτη φορά σας 
είπαμε, ότι ξέρουμε όλοι ότι μπροστά μας έχουμε κρίση, πως λέτε 
εσείς ότι τα έσοδα είναι έτσι; Τελικά ότι σας είπαμε έγινε και 
βλέπω ότι συνεχίζετε πάλι το ίδιο.

Ένα δεύτερο, έχουμε άλλη περιουσία; Αν θυμόσαστε καλά 
είμαστε από τις παρατάξεις που φωνάξαμε πολύ έτσι ώστε το
36.000 το χρόνο να γίνει 1.000.000 το χρόνο. Το ξαναλέω γιατί 
15 χρόνια παίρναμε 36.000 το χρόνο για το οικόπεδο στο 
Μαρούσι.

Ένα άλλο. Οι αμοιβές είπαμε προηγουμένως ότι αν αυτό είχε 
ανοίξει το σύστημα όλες οι αμοιβές των τοπογραφικών, των 
συμβολαίων, χίλια δύο πράγματα θα είχανε έσοδα για το ΤΕΕ. Δύο 
χρόνια τώρα φωνάζουμε, φωνάζουμε, δεν έγινε, λιγότερα έσοδα 
λοιπόν. Θέλουμε να μας πείτε τι έγινε.

ΣΑΥ-ΦΑΥ. Εδώ και δύο χρόνια έχουμε πει ότι έχει βγει η 
αμοιβή αυτή και έχει έσοδα για το ΤΕΕ. Τι γίνεται;

Ποιες είναι οι ανελαστικές δαπάνες; Όταν κανείς έχει 
μειωμένα έσοδα ψάχνει να βρει και σε αυτά που θεωρεί ότι είναι 
ανελαστικά και δεν είναι. Ένα παράδειγμα, όποιος θέλει μπαίνει 
στο ΤΕΕ και κάνει τηλέφωνα οποιαδήποτε ώρα στο εξωτερικό. 
Ανελαστικές δαπάνες δηλαδή με τα ταξίδια; Τα σεμινάρια; Τα 
συνέδρια; Τι γ ίνεται  με το ΙΕΚΕΜ που πληρώνουμε τα τόσα 
χρήματα; Εκεί θα κάνουμε μείωση;

Έπρεπε να κάνουμε το συνέδριο στην Κύπρο συνάδελφοι; 
Δεν γινότανε στην Αθήνα που υπάρχουν χιλιάδες μηχανικοί που 
έχουν ανάγκη για την πληροφόρηση.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Κύριε Δρούλια έχετε τον λόγο.
Koc ΑΡΟΥΛΙΑΣ:
Η πρώτη σε σχέση με τα έσοδα. Σε σχέση με τα έσοδα από τις 
οικοδομές. Είπα προηγουμένως ότι έχουμε μείωση φέτος 18% στα 
ιδιωτικά έργα. Στα δημόσια έργα έχουμε πάει καλύτερα. Στο 
σύνολο υπάρχει μία μικρή μείωση, δεν είναι όμως της τάξης του 
20%, στον προϋπολογισμό όμως θεωρούμε ότι την επόμενη 
χρονιά, επειδή άλλαξε και η κυβέρνηση θα είναι καλύτερα τα 
πράγματα.

Επειδή είναι προϋπολογισμός οφείλουμε να 
προϋπολογίσουμε για να έχουμε ένα περιθώριο ασφαλείας ένα 
ποσό περισσότερο, ούτως ή άλλως νομίζω από την διαχείριση των 
εξόδων αποδεικνύουμε κάθε χρόνο ότι μπορούμε να 
προσαρμόζουμε τα έξοδά μας ανάλογα με τα έσοδα. Θεωρώ ότι η 
επόμενη χρονιά δεν θα είναι χειρότερη από τη φετινή, άρα είναι 
ρεαλιστικό σε επίπεδο προϋπολογισμού να προϋπολογίσουμε τα 
ίδια έσοδα.

Σαν έσοδα στο συγκεκριμένο κωδικό συνολικά από ιδιωτικά 
και δημόσια έργα έχουμε μείωση 5% 18% είναι μόνο για τα 
ιδιωτικά έργα και αυτό το 5% σας είπα προηγουμένως ότι 
καλύφτηκε από τα ενοίκια.

Η επόμενη ερώτηση για τα ενοίκια νομίζω ότι το είπαμε, δεν 
μπορεί να υπάρξει κάτι καλύτερο. Ήδη είναι η πρώτη φορά, σας 
επαναλαμβάνω, που τα έξοδα τα οποία έχουμε για ενοίκιο στο 
κεντρικό κτίριο του ΤΕΕ είναι λιγότερα από αυτά τα οποία 
εισπράττουμε από το ενοίκιο στο Μαρούσι, είναι μία σημαντική 
πρόοδος.

Στα τηλέφωνα του κτιρίου έχουμε πολύ σημαντική μείωση, 
αντί για 250.000 ευρώ είναι 125.000 ευρώ και εκτιμώ ότι με την 
εγκατάσταση τώρα στο καινούργιο κτίριο θα είμαστε ακόμα πιο 
σφιχτοί στα λειτουργικά έξοδα του κτιρίου. Έλεγχος υπάρχει. 
Αυτή στη στιγμή δεν μπορεί ανεξέλεγκτα να μπει όποιος θέλει στο 
επιμελητήριο και να κάνει τηλέφωνα σε όλη την Ελλάδα. Δεν 
γίνεται αυτό.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Μετά την ολοκλήρωση των διευκρινιστικών ερωτήσεων ανοίγει 
κατάλογος τοποθετήσεων. Ο κ. Αλεξιάδης έχει τον λόγο.
Koc ΑΛΕΞΙΑΑΗΣ:
Ξεκινάω με αυτό που είπε ο συνάδελφος ο Ηρακλής ο Δρούλιας 
για τα έσοδα του 2009, την εικόνα που δείχνουνε σε σχέση με τα 
έξοδα. Τουλάχιστον από το ενημερωτικό σημείωμα που 
διανεμήθηκε στα μέλη της Διοικούσας τον Σεπτέμβριο η
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καταγραφή των αριθμών είναι λίγο διαφορετική, εκτός εάν εγώ 
δεν είμαι τόσο καλός με τους αριθμούς.

Θέλω να μου επιβεβαιώσεις το γεγονός αυτό. Λέει ότι 
εκτίμηση των εσόδων θα είναι στα 31.500.
Koc ΑΡΟΥΛΙΑΣ:
Το είπα και σήμερα είναι ίδια.
Κος ΑΛΕΞΙΑΑΗΣ:
Ωραία, εφόσον αυτή είναι ίδια, είχε προϋπολογισθεί  ότι στον 
προϋπολογισμό του 2009 ότι τα έσοδα θα 36.850.000 και τα έξοδα 
του προϋπολογισμού του 2009 θα είναι 39.700.000 που εδώ είναι 
το θέμα. Τα 39.700.000 θα ήταν γιατί υπήρχε ένα αποθεματικό, 
ταμειακό υπόλοιπο της τάξεως των 2.800.000, άρα με έναν 
προϋπολογισμό του 2009 ο οποίος μιλάει για έξοδα στα
39.700.000 ευρώ αυτή τη στιγμή η πρόβλεψή μας για τα έσοδα 
είναι στο 31.500.000 εκατ. ευρώ, θα απαιτηθεί επομένως μία 
μείωση των εξόδων της τάξεως του 20% από πού; Είναι το πρώτο 
ερώτημα που είναι σε συνάρτηση με αυτά που έλεγα πριν για τη 
δραστηριότητα της Διοικούσας.

Τώρα, σε ό,τι αφορά καθ’ αυτό τον προϋπολογισμό για να 
είμαι σύντομος. Εμείς πέρυσι είχαμε πει κάποια πράγματα που 
λέγαμε κιόλας ότι η σύνταξη ενός προϋπολογισμού είναι ο 
καθρέφτης ο οποίος αντανακλά τη δραστηριότητα ενός 
επιστημονικού φορέα που για να γίνει αυτό τα εργαλεία που 
απαιτούνται είναι ο προγραμματισμός και οι στόχοι, αυτοί δεν 
υπάρχουν και πάλι για τον προϋπολογισμό του 2010 υπάρξει μία 
παράθεση κονδυλίων που υπάρχει αντιστοίχηση με τα περσινά 
κονδύλια.

Θα αναφέρω κάποια παραδείγματα. Το βασικό εργαλείο 
είναι τα έσοδα που το μεγαλύτερο ποσοστό των εσόδων είναι από 
το 2% των αμοιβών και των επιβλέψεων, όταν ήδη υπάρχει μία 
πτώση το 2009 που στο 2009 υπάρχει μία πτώση από αυτό τον 
κωδικό γύρω στο 15% που μάλιστα εδώ υπήρχε το μεγάλο 
κριτήριο ότι μέχρι 30/4 είχε δώσει προθεσμία το επιμελητήριο να 
κατατεθούν οι αμοιβές των επιβλέψεων με τις παλιές διατάξεις.

Άρα εκεί όλοι σπεύσαμε να κλείσουμε τους παλιούς 
φακέλους που αυτοί σιωπηρά παρατάθηκε απ ’ ότι κατάλαβα μέχρι 
30/6. Τέλος πάντων υπήρξε μία επίσπευση κάποιων αμοιβών. 
Μέσα στο 2010 αυτό δεν υπάρχει. Ένα.

Δεύτερον, υπάρχει μία μεγάλη ύφεση στην οικοδομική 
δραστηριότητα, δεν είναι μόνο ότι το λέμε, το καταγράφουν όλα 
τα στοιχεία. Είναι πολύ αισιόδοξη και πάλι η πρόβλεψη αυτή για 
τα έσοδα.
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Εμείς πέρυσι λέγαμε γιατί δεν ψηφίσαμε τον 
προϋπολογισμό, την Τράπεζα Πληροφοριών, τις ομάδες εργασίας 
που το κονδύλι ήταν στα 3.000.000 και το ενημερωτικό δελτίο που 
όλοι εδώ μέσα πλέον συμφωνούμε ότι αυτό το έξοδο των
4.500.000 είναι υπερβολικό και πρέπει να βρεθεί ένας άλλος 
τρόπος ενημέρωσης των συναδέλφων.

Από αυτά δεν έχει αλλάξει τίποτα. Σε ό,τι αφορά το 
ενημερωτικό δελτίο η πρόβλεψη για φέτος είναι στα 4.400.000 
πέρυσι ήταν στα 4.500.000. Στις ομάδες εργασίας φέτος είναι στα
3.000.000 πέρυσι ήταν στα 3.200.000 ευρώ.

Υπάρχουν όμως και άλλα. Και τα περιφερειακά τμήματα δεν 
έχουν καμία αύξηση στην επιχορήγηση των περιφερειακών, φέτος 
είναι στα 6.900.000. ενώ πέρυσι ήταν στα 7.000.000 και οι 
σύλλογοι παραμένουν το ίδιο 750.000 ευρώ.

Στη μόνη περίπτωση που έχουμε αύξηση των εσόδων είναι 
από τα μισθώματα αυτό που είπε και ο Σεραφίδης από το ακίνητο 
του ΤΕΕ στο Μαρούσι, όπου από 36.000 ευρώ πήγαμε στο
1.000.000 και έχουμε και μία μικρή μείωση, τουλάχιστον 
σύμφωνα με την πρόβλεψη για το 2010 αντίστοιχα των 
μισθωμάτων που πληρώναμε τόσα χρόνια στα διάφορα ακίνητα 
που νοικιάζαμε για τις υπηρεσίες του ΤΕΕ ότι τώρα 
συγκεντρώνονται σε ένα κτίριο που και εκεί, παρένθεση ανοίγω, 
για να απαντήσω στην ενημέρωση που έκανε ο πρόεδρος της 
αντιπροσωπείας, δεν είναι ακριβώς έτσι τα κονδύλια της 
επισκευής.

Τα κονδύλια της επισκευής σύμφωνα με τις αποφάσεις της 
Διοικούσας δεν έχει υποχρέωση να την καλύψουνε οι ιδιοκτήτες, 
αγγίζουν τα 60.000 ευρώ και σε αυτά μέσα είναι τα γυάλινα 
χωρίσματα, αλλά επέτρεψέ μου συνάδελφε Γιάννη Θοδωράκη, τα 
χωρίσματα όταν το νούμερο δίπλα είναι 10.000 ευρώ είναι 
υπερβολικό όταν έχεις έρθει σε διαπραγμάτευση με τους 
ιδιοκτήτες για να καλύψουν τα έξοδα της επισκευής.

Οι περσίδες όταν είναι στις 12.500 ευρώ, είναι νούμερα που 
θυμάμαι, τα ξύλινα δάπεδα όταν είναι στις 10.000 ευρώ είναι κάτι 
το οποίο έπρεπε να είχε ρυθμιστεί λίγο πιο πριν και έγκαιρα γιατί 
προφανώς πριν υπογράψουμε τη σύμβαση είχαμε εκπονήσει μία 
διάταξη των χώρων και τις ανάγκες που είχαμε σαν επιμελητήριο.

Κάτι το οποίο δεν το ρώτησα γιατί ήθελα να τοποθετηθώ 
πάνω σε αυτό είναι ότι στον περσινό προϋπολογισμό υπήρχε ένα 
έξοδο για τις εκλογές 900.000 ευρώ. Αυτές οι 900.000 χιλιάδες 
ευρώ δεν μεταφέρονται στο 2010, απλά στο 2010 υπάρχει ένα νέο 
κονδύλιο της τάξεως του 1.800.000 ευρώ.
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Το ερώτημα είναι οι 900.000 ευρώ που ήταν στα έξοδα τα 
περσινά για τις εκλογές τι 0α γίνουν; Θα πάνε σε κάποιο άλλο 
έξοδο σε σχέση με αυτά που είπα ότι είναι και μειωμένα τα έσοδα.

Επίσης για τις μετακινήσεις, οδοιπορικά και αποζημίωση 
των μελών της αντιπροσωπείας και των μελών της Διοικούσας ενώ 
το 2009 ήταν 150.000 ευρώ φέτος προβλέπονται 450.000 ευρώ 
όταν και πάλι τα έσοδα είναι πενιχρά.

Ως παράταξη για μας ισχύει η κριτική και η θέση που είχαμε 
πάρει και στον περσινό προϋπολογισμό γιατί θεωρούμε εκτός 
κάποιος εδώ αν μπορεί να μας αποδείξει το αντίθετο, ότι είναι 
ακριβώς ο ίδιος προϋπολογισμός του 2009 με ελάχιστα 
προσαρμοσμένα κάποια κονδύλια.

Δεν υπάρχει και πάλι ούτε προγραμματισμός, ούτε κανένας 
στόχος και επομένως δεν υπερψηφίζουμε τον προϋπολογισμό του 
2010. Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Ο κ. Μακέδος έχει τον λόγο.
Koc ΜΑΚΕΑΟΣ:
Προσθετικά σε αυτά που είπε ο συνάδελφος Αλεξιάδης γ ιατί  αυτός 
ο προϋπολογισμός είναι ένα copy-paste του προηγούμενου, απλώς 
θα λειτουργήσω λίγο πιο εποικοδομητικά και θα κάνω 
συγκεκριμένες προτάσεις.

Ομάδες εργασίας. Ρώτησε και ο Πρόεδρος της Διοικούσας 
Επιτροπής στην προηγούμενη ομιλία του αν είμαστε κατά των 
κάποιων ομάδων εργασίας. Πρόεδρε, είμαστε κατά όλων των 
ομάδων εργασίας που έχουν μόνιμο χαρακτήρα. Είμαστε μόνο 
υπέρ των ad hoc ομάδων εργασίας που για συγκεκριμένα 
ζητήματα, κρίσης, σε συγκεκριμένο χρόνο εκτελούν συγκεκριμένο 
έργο.

Όλα τα άλλα θα λύνονται με τους μόνιμους υπαλλήλους του 
ΤΕΕ με βάση τον δημοσιοϋπαλληλικό κώδικα και τις υπερωρίες 
τους, εάν δεν μας φτάνουν επιτέλους να ξεκινήσουμε τη 
διαδικασία μέσω ΑΣΕΠ να λειτουργήσει ο νέος κανονισμός του 
ΤΕΕ και να προχωρήσουμε σε πρόσληψη υπαλλήλων. Ξεκάθαρο 
αυτό.

Ταξίδια. Επειδή πολύς λόγος γίνεται και είναι εύκολο να 
κάνει κανείς λαϊκισμό για το θέμα των ταξιδίων. Ζητάμε, να έρθει 
συγκεκριμένη πρόταση στην επόμενη Αντιπροσωπεία μετά από 
εισήγηση της Διοικούσας Επιτροπής όπου θα καταγράφονται όλα 
τα συμπεράσματα του οποιουδήποτε ανθρώπου έχει πάει ως 
εκπρόσωπος του ΤΕΕ, όπως πολύ σωστά κάνει ο κ. Κρεμαλής και 
κάποιοι άλλοι συνάδελφοι μετά από κάθε ταξίδι, όπου όχι μόνο θα 
λένε τα συμπεράσματά τους αλλά θα κάνουνε και την αξιολόγηση
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αν θα πρέπει το ΤΕΕ να συνεχίζει να πηγαίνει σε αυτά τα 
ταξίδια, αν αυτοί οι οργανισμοί που συμμετέχουμε είναι άξιοι 
λόγοι ή θα πρέπει να δούμε κάτι άλλο.

Αυτά όλα στο διαδίκτυο θα αναρτούνται πόσοι πήγανε, 
πόσες φορές πήγανε τουλάχιστον να ξέρουμε τους συναδέλφους 
που έχουν πάει πάνω από 5 φορές, 6 φορές, κάτι να βλέπουμε και 
εμείς γιατί επαναλαμβάνω ότι πηγαίνουν οι ίδιοι και ίδιοι 
άνθρωποι.

Άρα λοιπόν δεν είναι θέμα περιορισμού των ταξιδιών είναι 
θέμα ποιοτικών χαρακτηριστικών το ποιοι πηγαίνουν, πόσες φορές 
πηγαίνουν και τι κάνουν εκεί που πηγαίνουν.

Ενημερωτικό δελτίο. Καταλαβαίνω ότι κάποιοι επειδή 
θέλουν να προβάλλονται μέσα από εκεί δεν θέλουν να σταματήσει 
να διανέμεται ίσως αν θέλετε είναι ένας άξονας που ασκούμε 
κριτική και πολιτική στην κοινωνία. Το καταλαβαίνω αυτό. 
Τουλάχιστον όμως μπορούμε να περιορίσουμε τις σελίδες αυτού 
του ενημερωτικού.

Σας υπενθυμίζω ότι οι ροζ σελίδες των προκηρύξεων των 
έργων είχαν να κάνουν με τον προηγούμενο νόμο, όπου έπρεπε τι; 
Με βάση την ημερομηνία του ενημερωτικού υπήρχανε προθεσμίες 
για το πότε κανείς έπρεπε να εκδηλώσει ενδιαφέρον.

Αυτό με τον Ν. 3316 έχει καταργηθεί, είναι θέμα ανάρτησης 
στην ιστοσελίδα του ΤΕΕ. Άρα λοιπόν εκεί να προβούμε σε έναν 
περιορισμό της ύλης του περιοδικού, θα είναι ελαφρύτερο, θα 
είναι φτηνότερο.

Τελευταίο, προβλεπότανε ένα κονδύλι 900.000 ευρώ λόγω 
της εκλογικής διαδικασίας του ΤΕΕ, οι οποίες πήγανε το 2010 
αυτό υποσχέθηκε ο γραμματέας ο κ. Δρούλιας, ότι θα μείνει σαν 
πιστωτικό στο αποθεματικό του Ταμείου.

Το έχουμε προτείνει  πολλές φορές, τώρα είναι η ευκαιρία, 
επιτέλους να προβλεφθεί κονδύλι για να ξεκινήσει μέσα στο 2010 
η διαδικασία πιστοποίησης των υπηρεσιών του ΤΕΕ. Επιτέλους να 
γίνει ένας διαγωνισμός, να έρθει μία εταιρεία και να ξεκινήσει 
αυτή η πιστοποίηση.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Ο κ. Σεραφίδης έχει  τον λόγο.
Koc ΣΕΡΑΦΙΑΗΣ:
Συνάδελφοι κατά τη γνώμη μας έπρεπε αυτός ο προϋπολογισμός 
να είναι τουλάχιστον κατά 20% τα έσοδα μειωμένα, έτσι θα 
έπρεπε να γίνει. Η κρίση που όλοι γνωρίζουμε τελείωσε; 
Ερώτημα. Όλος ο κόσμος λέει ότι συνεχίζεται και θα συνεχίζεται 
χειρότερα, που είναι αυτό αποτυπωμένο στο νέο προϋπολογισμό;
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Πουθενά. Βάζουμε τα ίδια έσοδα, τα ίδια έξοδα, τα καλύψαμε, 
τελείωσε.

Ενημερωτικό Δελτίο ΤΕΕ. 4.500.000 χωρίς να υπολογίσουμε 
τους δημοσιογράφους που πληρώνονται για αυτόν τον λόγο από το 
ΤΕΕ. Άρα δεν είναι 4.500.000, 5.500.000 πιθανό ή 5.000.000. 
ευρώ. Μεγάλος προϋπολογισμός. Έχετε ανοίξει τις σελίδες του 
ΤΕΕ να δείτε τι γράφουνε όταν οι μισές λέει είναι για διαφήμιση 
και κανείς δεν σηκώθηκε να πάει να βρει διαφημιστές. Τσάμπα θα 
μπορούσαμε συνάδελφοι. Το έχουμε ξαναπεί και θα το λέμε πάντα 
μέχρι να λήξει.

Το δελτίο του ΤΕΕ θα μπορούσε να βγαίνει ακόμα και 
εβδομαδιαίως χωρίς κανένα έξοδο. Όλα τα τελευταία δελτία λένε 
παρακαλούμε διαφημιστείτε. Ρώτησα εγώ και κανείς συνάδελφοι 
δεν βγαίνει, δεν υπάρχει τμήμα, δεν υπάρχει άνθρωπος τον οποίο 
να τον έχει ορίσει το ΤΕΕ να ψάξει να βρει διαφημιστές.

Δείτε λοιπόν του συλλόγου των συγκοινωνιολόγων, θα δείτε 
διαφήμιση του Αττικό Μετρό, διαφήμιση όλων των δημοσίων 
υπηρεσιών. Μα έχουμε τόσους συναδέλφους που είναι σε καλές 
θέσεις δεν θα μπορούσαμε να έχουμε διαφημίσεις δημοσίου 
παράδειγμα; Κανείς δεν ασχολείται. Στα παλιά του παπούτσια αν 
χάνουμε 5 εκατ. το χρόνο.

Και οι ιδιωτικές εταιρείες, οι μηχανικοί συνάδελφοι 
δουλεύουνε χιλιάδες εταιρείες. Από τις εταιρείες σκυροδέματος 
έχετε δει ποτέ εκεί μέσα διαφήμιση; Πάνε αλλού. Ξαναλέω όλων 
των περιοδικών του συλλόγου πολιτικών μηχανικών, του 
συλλόγου αρχιτεκτόνων κλπ. βγαίνουνε όχι με έξοδα, με έσοδα, 
τους δίνουν 50.000 το χρόνο. Πόσους συναδέλφους εξυπηρετούν; 
30 χιλιάδες. Όχι 130.000. 130.000 βγαίνουν δελτία, είναι πολύ 
σοβαρό. Πραγματικά έσοδα θα μπορούσε να φέρει, όχι έξοδα.

Με τις αμοιβές θα μπορούσανε τα πράγματα να ήταν 
καλύτερα. Λέμε τώρα για παράδειγμα ότι έχουμε έσοδα από το 
Μαρούσι 1 εκατ. πόσα λοιπόν θα είχαμε εάν είχε κτιστεί το κτίριο 
που εδώ και τόσα χρόνια δεν το έχουμε κτίσει; Δεν θα είχαμε τα 
υπόλοιπα έξοδα όπως καταλαβαίνετε και θα είχαμε και έσοδα, 
γιατί ξέρετε πως χρησιμοποιείτε; Σαν πάρκινγκ. Βάλε τέσσερα 
υπόγεια και ξαναπαίρνεις τα ίδια χρήματα. Υπάρχουν τρόποι. Δεν 
θέλανε και δεν θέλουν πιθανόν ακόμα. Μονόδρομος είναι το 
Μαρούσι. Το έχουμε πει χρόνια. Ας ξεκινήσει λοιπόν.

Όπως και την προηγούμενη φορά θεωρούμε ότι ο 
προϋπολογισμός αυτός δεν είναι στραμμένος στα πολλά 
καθημερινά προβλήματα των μηχανικών. Για αυτόν τον λόγο θα 
τον καταψηφίσουμε. Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: .
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Ο κ. Γρηγοριάδης έχει τον λόγο και τελευταίος ομιλητής θα 
είναι ο κ. Αλαβάνος.
Koc ΓΡΗΓΟΡΙΑΑΗΣ:
Όπως έχουμε πάγια δηλώσει καταψηφίζουμε τους 
προϋπολογισμούς του Τεχνικού Επιμελητηρίου με το πολιτικό 
σκεπτικό ότι εξυπηρετούν μία συγκεκριμένη πυλιτική κατεύθυνση 
την οποία εμείς έχουμε και καταδικάσει και καταγγείλει και 
αντιπαλεύουμε καθημερινά στην πράξη.

Δύο παραδείγματα θα δώσω μόνο για να γίνει κατανοητό και 
από πρακτική σκοπιά αυτό το γεγονός, σας θυμίζω μόνο για 
παράδειγμα ότι στον φετινό προϋπολογισμό είναι εγγεγραμμένο 
ένα κονδύλι αρκετών εκατομμυρίων ευρώ που αναφέρεται στο 
περίφημο πρόγραμμα e-Μηχανικοί της Κοινωνίας της 
Πληροφορίας, ένα πρόγραμμα που πέρα του αδιαφανούς και 
τουλάχιστον προβληματικού από διαχειριστικής σκοπιάς 
χαρακτήρα του πρώτα και κύρια είναι πολιτικά διάτρητο κατά την 
άποψή μας από την κατεύθυνση ότι προετοιμάζει το έδαφος για 
την δημιουργία του περίφημου φορέα πιστοποίησης της λογικής 
ολόκληρης που θα μετατρέψει το Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδος 
σε χώρο διεξαγωγής επαγγελματικών εξετάσεων και 
πιστοποιήσεων σε όλη την κλίμακα της τεχνικής εκπαίδευσης.

Κατά την άποψή μας αυτό σηματοδοτεί έναν δρόμο, είναι 
ένα ενδεικτικό το πώς χρησιμοποιούνται αυτά τα παχυλά κονδύλια 
και βέβαια δεν θα μπορούσε να μείνει απέξω από την κριτική μας 
σαν παράδειγμα επίσης το σκάνδαλο πολιτικά του να είναι αυτή 
τη στιγμή το Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδος ένας από τους 
μεγαλύτερους εργοδότες σε ποσοστό εργαζομένων με ελαστικές 
εργασιακές σχέσεις.

Και αναφέρομαι φυσικά στις ομάδες εργασίας οι οποίες 
υποκρύπτουν εξαρτημένη σχέση εργασίας, το Τεχνικό 
Επιμελητήριο Ελλάδος κρύβεται πίσω από το γεγονός ότι η 
κυβέρνηση δεν προχωρά στις προκηρύξεις των θέσεων, δεν έχει 
κάνει τίποτα για να τις προχωρήσει στην πράξη, αξιοποιεί  τις 
συγκεκριμένες καταστάσεις και τις ομάδες εργασίας σαν ένα 
πελατειακό μηχανισμό και ταυτόχρονα σε ομηρία.

Είναι προφανές λοιπόν ότι μία τέτοια πρακτική πολιτικά δεν 
μπορεί να γίνει αποδεκτή και φυσικά για να μην υπάρχουν 
κροκοδείλια δάκρια σε καμία περίπτωση η καταψήφιση του 
προϋπολογισμού δεν σημαίνει καταψήφιση των αμοιβών των 
εργαζομένων του φορέα στους οποίους αν υπήρχε κάποια 
μεθοδολογική εργασία να είναι ξεκομμένοι και χωριστοί εννοείται 
ότι κανείς δεν θα έχει αντίρρηση να πάρουν οι άνθρωποι τις 
νόμιμες αμοιβές τους αλλά^εδώ μιλάμε για μία πολιτική πράξη η
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οποία αναφέρεται στο σύνολο της χρηματοδότησης μίας 
πολιτικής και συνδικαλιστικής εντός εισαγωγικών δραστηριότητα 
με την οποία εμείς είμαστε σε ριζική και ασυμφιλίωτη αντίθεση.

Πρέπει να διευκρινίσω ότι όπως και την προηγούμενη φορά, 
είναι η δεύτερη φορά μετά την συζήτηση του περασμένου 
προϋπολογισμού ισολογισμού θα καταψηφίζουμε και τον 
ισολογισμό απολογισμό του προηγούμενου έτους γιατί  θεωρούμε 
ότι σε μία σειρά ζητήματα διαχειριστικού χαρακτήρα δεν έχουν 
δοθεί και λέω αυτό μόνο σαφείς και πειστικές απαντήσεις 
τουλάχιστον που να απαντούν στις δικούς μας προβληματισμούς 
και ενστάσεις.

Αναφέρομαι ενδεικτικά στις πληρωμές και στο πως 
διευθετήθηκε το θέμα του κτιρίου της Θεσσαλονίκης και του 
τρόπου με τον οποίο αυτό τελικά διαχειρίστηκε, αναφέρομαι 
επίσης σε πλευρές που έχουν να κάνουν με συμβάσεις της 
τράπεζας πληροφοριών όπως η ΝΟΜΟΣ η σύνδεση με τη Forthnet, 
OTEnet, αυτά έχουν καταγραφεί τουλάχιστον σε δικές μας 
τοποθετήσεις και στις αντίστοιχες πληρωμές όταν γίνονταν στη 
διάρκεια εννοώ της τρέχουσας θητείας και με αυτή την έννοια 
διατηρούμε ερωτηματικά και σε πλευρές διαχειριστικού 
χαρακτήρα και με αυτή την έννοια δεν θα ψηφίσουμε τον 
ισολογισμό και τον απολογισμό για το έτος 2008.

Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Ο κύριος Αλαβάνος έχει τον λόγο.
Koc ΑΑΑΒΑΝΟΣ:
Η πρώτη παρατήρηση αφορά την τελευταία τοποθέτηση του 
Γρηγόρη, θεωρώ ότι έχουν δοθεί όλα τα στοιχεία, να ξαναδοθούνε 
γιατί δεν μπορεί να αιωρούνται ερωτηματικά σε σχέση με την 
Διοικούσα Επιτροπή ΤΕΕ είχαν δοθεί να ξαναδοθούνε, θεωρώ ότι 
έχει ξεκαθαρίσει το θέμα απολύτως, αν δεν σας πείσαμε είναι 
άλλο θέμα.

Είναι πολύ βαριά αυτή η τοποθέτηση και δεν έχει να κάνει 
ότι διαχειριστικά υπάρχουν προβλήματα στο Τεχνικό 
Επιμελητήριο Ελλάδας. Θέλω να κάνω τις εξής προτάσεις. Δεν 
σχολιάζω κάποια θέματα που ακούστηκαν εδώ πέρα για οικονομία 
χρόνου, όμως θα έλεγα το εξής:

Κάνω τις προτάσεις  προς τον εισηγητή συνάδελφο Δρούλια 
αν τις αποδέχεται, να μειώσουμε το κονδύλι για το ενημερωτικό 
δελτίο κατά 400.000 ευρώ για να υποχρεωθούμε να αυξήσουμε την 
ηλεκτρονική του αποστολή, τουλάχιστον σε αυτούς που παίρνουν 
τρεις φορές το ίδιο ενημερωτικό δελτίο.

20



Θέλω να πω ότι αρκετές χιλιάδες πρέπει να είναι οι 
μηχανικοί που έχουν κάνει αυτή τη στιγμή αυτή τη δήλωση, είναι 
και άλλοι, να το κάνουμε πιο έντονα. Για τις ροζ σελίδες, πρώτον, 
δεν είναι το πρόβλημα του κόστους οι σελίδες,  τα ταχυδρομικά 
είναι πολύ μεγάλο ποσοστό σε σχέση με την έκδοση του 
ενημερωτικού δελτίου, άρα δεν είναι οι ροζ σελίδες, αλλά και 
αυτό είναι θέμα διάταξης νόμου που δεν έχει αλλάξει, να δούμε 
πως θα το κάνουμε, όχι για να κάνουμε οικονομία γιατί δεν θα 
κάνουμε οικονομία, αλλά για να έχουν πολύ ταχύτερη ενημέρωση 
οι μηχανικοί, ακόμα ταχύτερη και από αυτή που έχουν από την 
τράπεζα πληροφοριών.

Το δεύτερο θέμα για τις εκπροσωπήσεις στο εξωτερικό. 
Ξέρετε όλοι ότι αυτή τη στιγμή οι εκπρόσωποί μας καταθέτουν 
έκθεση για την συμμετοχή τους και είναι αυτό υποχρεωτικό είτε 
για να αμειφθούνε και το έχουνε συνειδητοποιήσει.

Δέχομαι και είναι σωστό αυτές οι εκθέσεις να είναι πολύ πιο 
πλήρεις γιατί το έχουμε διαπιστώσει και μάλιστα έχουμε μία 
σύσκεψη τη Δευτέρα το πρωί με αυτό το θέμα μεταξύ των δύο 
διευθύνσεων διεθνών σχέσεων και επαγγελματικών θεμάτων γιατί 
θα πρέπει να φαίνεται κατά καλύτερο τρόπο, άρα θα πρέπει να 
οργανωθεί και η πρόταση του Μακέδου ότι είναι σωστή και σε 
αυτό το σημείο, να οργανώσουμε καλύτερα όμως τις εκθέσεις και 
τις προτάσεις των εκπροσώπων μας στους διεθνείς  οργανισμούς.

Να προχωρήσουμε στη διαδικασία του ISO. Την είχαμε 
ξεκινήσει παλαιότερα είχανε ουσιαστικά φτάσει μέχρι την τυπική 
πιστοποίηση δύο τμήματα των εκπροσωπήσεων και των 
πραγματογνωμοσυνών να την προχωρήσουμε όμως και σε τυπικό 
επίπεδο και είχαμε κάνει τις συζητήσεις και με τον Πρόεδρο της 
Αντιπροσωπείας να το προχωρήσουμε το 2010.

Όσο για τους εργαζόμενους, θέλω να πω το εξής, το Τεχνικό 
Επιμελητήριο Ελλάδας βασίζεται στη δουλειά αυτών που 
προσφέρουν εργασία είτε το μόνιμο και το αορίστου χρόνου 
προσωπικό, ενώ ενισχύεται και από το έργο των ομάδων εργασίας. 
Έχω προσωπικά ενημερώσει την Αντιπροσωπεία πάρα πολλές 
φορές ότι επιχειρούμε κάθε χρόνο και με πάρα πολλούς τρόπους 
ακόμα να κάνουμε μετατάξεις, πρώτον, να πληρωθούν οι θέσεις 
του οργανισμού και δεύτερον να αυξηθούν αυτές οι θέσεις στον 
οργανισμό και μάλιστα τώρα η απόφαση της Διοικούσας τώρα 
τελευταία είναι να κάνουμε άλλη μία απόπειρα.
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Θέλω να πω το εξής ότι στηριζόμαστε στη δουλειά αυτών 
που δουλεύουν στο Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδος και το 
τελευταίο διάστημα προσωπικά εγώ, μεταφέρω προσωπική



διευθυντές, τμηματάρχες και όλους τους εργαζόμενους και ανά 
τμήμα, τμήμα.

Αυτό που έχει αποδειχθεί είναι ότι το έργο των ομάδων 
εργασίας με διαρκή παροχή προσφοράς το έργο τους έχει κριθεί 
από όλους τους διευθυντές από αξιόλογο έως πολύτιμο. Κάποιες 
ομάδες εργασίας, κάποια μέλη μάλλον, τρία ή τέσσερα που δεν 
πληρούν αυτές τις προϋποθέσεις σταματάει η συνεργασία τους 
γιατί δεν προσέφεραν. Δεν μπορεί να γίνει διαφορετικά, θα 
καταρρεύσει η δουλειά του ΤΕΕ.

Εγώ αυτό που μπορώ να πω και θα πρότεινα μέχρι τις 
εκλογές δεν θα υπάρξουν άλλου τέτοιου είδους ομάδες εργασίας, 
δεν μιλάω για τις ad hoc, μιλάω για ομάδες εργασίας ενίσχυσης 
της δουλειάς του ΤΕΕ και αυτή τη στιγμή συντάσσεται 
κανονισμός συνολικά για τις ομάδες εργασίας έτσι ώστε το 
σύστημα να λειτουργεί πολύ πιο αποτελεσματικά και πολύ πιο 
δίκαια και έχει ενημερωθεί η Διοικούσα Επιτροπή και θα είναι 
έτοιμος σε 20 ημέρες, αυτό είναι το χρονοδιάγραμμα που έχει 
τεθεί στην Επιτροπή, είναι δύο νομικοί, η γενική διευθύντρια και 
άλλοι υπηρεσιακοί παράγοντες για να το συντάξουν σε 
συνεργασία και με τον σύλλογο εργαζομένων.

Άρα θα έλεγα ότι τα 3.000.000, που είναι λιγότερο από το
3.200.000 το περσινό να μείνουνε, οποιαδήποτε μείωσή του θα 
σημάνει κατάρρευση της δουλειάς του Τεχνικού Επιμελητηρίου. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
Κύριε Δρούλια έχετε τον λόγο.
Koc ΑΡΟΥΛΙΑΣ:
Η πρώτη παρατήρηση που ήθελα να κάνω είναι ότι η κατάρτιση 
του προϋπολογισμού αποτελεί  διοικητική πράξη και δεν είναι 
δυνατόν μέσω αυτής να επιλύονται τα προβλήματα των 
μηχανικών. Ποτέ κανένας προϋπολογισμός του Τ.Ε.Ε. δεν 
πρόκειται να επιλύσει τα προβλήματα των μηχανικών και δεν 
κατανοώ να ακούγονται απόψεις από επικεφαλείς παρατάξεων που 
λένε ότι θα καταψηφίσουν τον προϋπολογισμό γιατί  δεν κινείται 
στην κατεύθυνση να επιλύσει τα προβλήματα των μηχανικών.

Δεν είναι δυνατόν με την κατάρτιση και με την ψήφιση του 
προϋπολογισμού του Τ.Ε.Ε. να κινηθούμε προς σε αυτή την 
κατεύθυνση. Είναι καθαρά διοικητική πράξη. Η κριτική που 
ασκήθηκε σήμερα είναι ακριβώς η ίδια με την κριτική που 
ασκήθηκε και πέρυσι. Οι απαντήσεις ουσιαστικά έχουν δοθεί από 
την χρήση του προϋπολογισμού του 2009.

Σας είπα προηγουμένως ότι τα έσοδα ακόμα και αν όπως 
είπαμε ήτανε μειωμένα αρκετά ως προς τα ιδιωτικά έργα, όχι όμως 
ως προς το σύνολο του κονδυλίου, μόνο 4% είναι η μείωση των
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εσόδων από τις μελέτες και τις επιβλέψεις, παρόλα αυτά είναι 
περισσότερα από τα έσοδα του 2007 και πολύ λίγο λιγότερα από 
τα έσοδα του 2008.

Επειδή λοιπόν η επόμενη χρονιά είναι και χρονιά εκλογών 
για το Τεχνικό Επιμελητήριο και δεν θα υπάρχει η δυνατότητα για 
τροποποίηση του προϋπολογισμού και θα αυτό θα πρέπει να το 
έχουμε πολύ καλά στο μυαλό μας, δεν θα έχουμε τη δυνατότητα 
όπως άλλες φορές ερχόμασταν εκ των υστέρων και κάναμε 
τροποποιήσεις σε ζητήματα στα οποία υπήρξε αστοχία κατά τον 
σχεδιασμό και κατά την κατάρτιση του προϋπολογισμού, καλό θα 
είναι να έχουμε ένα περιθώριο για να μην υπάρξουν αστοχίες σε 
τέτοια ζητήματα, για αυτό και υπήρξε η πρόβλεψη ότι τα έσοδα 
στο συγκεκριμένο κονδύλι θα είναι ακριβώς τα ίδια με τα έσοδα 
τα οποία είχαμε στον προϋπολογισμό του 2009, το οποίο βέβαια 
δεν είναι ουτοπικό και σε κάθε περίπτωση η διαχείριση που 
κάνουμε είναι τέτοια που μπορεί να καλύψει πιθανή υστέρηση των 
εσόδων στον συγκεκριμένο τομέα.

Για το κονδύλι που είχε προϋπολογιστεί το 2009 για την 
πραγματοποίηση των εκλογών, όπως είπα στη Διοικούσα Επιτροπή 
και είναι προφανές αυτό μεταφέρεται αυτούσιο για το 2010 και 
ενώ αρχικά είχαμε προϋπολογίσει 900.000 το 2009 και 900.000 το
2010 γίνεται πλέον 1.800.000 ευρώ για το 2010, προφανώς μέσα 
στο 2009 δεν θα πειραχτεί αυτό το ποσό και θα μείνει αυτούσιο 
για το 2010.

Όπως πρέπει να σας πω κάτι το οποίο δεν το είπα 
προηγουμένως ότι όπως είχαμε δεσμευτεί και στην Αντιπροσωπεία 
και στην Διοικούσα Επιτροπή τα έσοδα που έχουμε από την 
ενοικίαση του οικοπέδου στο Μαρούσι πηγαίνουν σε ξεχωριστό 
λογαριασμό δεν χρησιμοποιούνται,  όπως έχουμε δεσμευτεί, για να 
χρησιμοποιηθούν για τη μελλοντική ανέγερση του κτιρίου του 
Τ.Ε.Ε.

Στα υπόλοιπα θέματα στα οποία ακούστηκε εποικοδομητική 
κριτική θα έλεγα η οποία όμως είχε ακουστεί και πέρυσι και 
πέρυσι είχαμε ζητήσει γραπτές προτάσεις και στην Διοικούσα 
Επιτροπή και στην αντιπροσωπεία και φέτος το ίδιο, είμαστε 
ανοιχτοί σε όποιες προτάσεις γίνουνε προς την βελτίωση κάποιων 
κονδυλίων και θυμάστε ότι πέρυσι τελικά υπήρξε τροποποίηση και 
για τα περιφερειακά τμήματα και για την τράπεζα πληροφοριών 
και για τους συλλόγους, το ίδιο νομίζω ότι μπορεί να γίνει και 
φέτος.
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Οι προτάσεις που έγιναν από τον Ντίνο τον Μακέδο σε 
πολλές περιπτώσεις εμένα με βρίσκουν σύμφωνο και για την



ενημερωτικό δελτίο χρειάζεται νομοθετική ρύθμιση για να μην 
είμαστε υποχρεωμένοι σε εβδομαδιαία βάση να δημοσιεύουμε τις 
πορτοκαλί σελίδες, τις προκηρύξεις, δεν μπορούμε από μόνοι μας 
να πάρουμε απόφαση ότι το κόβουμε και άλλωστε δεν θα έχει και 
ουσιαστικό περιορισμό των εξόδων γιατί τα ταχυδρομικά 
αποτελούν το μεγάλο κόστος.

Σε κάθε περίπτωση όμως είναι θετική η πρόταση για να 
προσπαθήσουμε να περιορίσουμε τα έξοδα από το ενημερωτικό 
δελτίο και να πείσουμε τους μηχανικούς να το λαμβάνουν 
ηλεκτρονικά και όχι σε έντυπη μορφή.

Εγώ θα έλεγα το ποσό που πρότεινε ο Πρόεδρος 400.000 για 
να έχουμε ένα περιθώριο, γιατί όπως είπα και πριν δεν θα έχουμε 
τη δυνατότητα για τροποποίηση του προϋπολογισμού και να μην 
υπάρξει πρόβλημα στην υλοποίησή του το 2010 και ειδικά στο 
θέμα του ενημερωτικού δελτίου, να μειώσουμε 200.000 ευρώ τον 
κωδικό εξόδων 0891 για το ενημερωτικό δελτίο με ταυτόχρονη 
μείωση των εσόδων από τις μελέτες, ούτως ώστε να ικανοποιηθεί 
και το αίτημα του Σωκράτη του Αλεξιάδη και να προχωρήσουμε 
έτσι. Δηλαδή η εισήγηση για τον προϋπολογισμό ΤΕΕ του 2010 
διαμορφώνεται σε ισόποσα έσοδα -  έξοδα 46.008.000 Ευρώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Μετά την ολοκλήρωση των εισηγήσεων των διευκρινιστικών 
ερωτήσεων, των τοποθετήσεων και της δευτερομιλίας του 
εισηγητή, παρακαλώ τους συναδέλφους να ψηφίσουμε:

α. Για τον Οικονομικό απολογισμό ΤΕΕ οικονομικού έτους 2008. 
Παρακαλώ όσοι από το σώμα ψηφίζουν θετικά να σηκώσουν 
το χέρι τους. Ευχαριστώ. Τώρα όσοι τον καταψηφίζουν να 
σηκώσουν το χέρι τους. Ευχαριστώ. Λευκά ή αποχή, 
παρακαλώ τους συναδέλφους να σηκώσουν το χέρι τους. Από 
την ψηφοφορία λοιπόν προκύπτει ότι εγκρίνεται κατά 
πλειοψηφία.

Επομένως η Αντιπροσωπεία του ΤΕΕ εγκρίνει κατά πλειοψηφία  
τον Απολογισμό Τ.Ε.Ε. Οικονομικής Χρήσης 2008, από τον 
οποίο προκύπτει:
Σύνολο πραγματοποιηθέντων εσόδων 34.722.537,00 € 
Σύνολο πραγματοποιηθέντων εξόδων 34.082.869, 74 €  
ΠΛΕΟΝΑΣΜΑ ΧΡΗΣΗΣ: 639.667,26 €
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β. Για τον ισολογισμό ΤΕΕ 2008. Παρακαλώ όσοι από το 
σώμα τον υπερψηφίζουν να σηκώσουν το χέρι τους. 
Ευχαριστώ, κατεβάστε τα χέρια σας. Τώρα όσοι τον 
καταψηφίζουν να σηκώσουν το χέρι τους. Ευχαριστώ. Λευκά ή 
αποχή, παρακαλώ τους συναδέλφους να σηκώσουν το χέρι 
τους. Από την ψηφοφορία που προηγήθηκε προκύπτει ότι 
εγκρίνεται κατά πλειοψηφία.

Επομένως η Αντιπροσωπεία του ΤΕΕ εγκρίνει κατά πλειοψηφία  
τον Ισολογισμό Τ.Ε.Ε. της 31.12.2008 με:

Σύνολο Ενεργητικού: 39.715.608,40 €
Σύνολο Παθητικού: 39.715.608,40 6

γ. Για τον καθορισμό των εξόδων παραστάσεων των ετών 2010,
2011 και 2012. Παρακαλώ όσοι από το σώμα ψηφίζουν θετικά 
την εισήγηση να σηκώσουν το χέρι τους. Ευχαριστώ. Τώρα 
όσοι την καταψηφίζουν να σηκώσουν το χέρι τους. 
Ευχαριστώ. Τέλος, λευκά ή αποχή, παρακαλώ τους 
συναδέλφους να σηκώσουν το χέρι τους. Με βάση την 
ψηφοφορία εγκρίνεται κατά πλειοψηφία η εισήγηση.
Επομένως η Αντιπροσωπεία του Τ.Ε.Ε. έχοντας υπόψη το 
άρθρο 18 Π.Δ. της 27.11/14.12.1926 «περί κωδικοποιήσεως  
των περί συστάσεως του Τ.Ε.Ε. κειμένων διατάξεων», όπως 
αντικαταστάθηκε από το άρθρο 17 του Ν. 1486/1984, καθορίζει  
κατά πλειοψηφία τα έξοδα παραστάσεως του Προέδρου Τ.Ε.Ε., 
του Προέδρου της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε., του Γενικού  
Γραμματέα της Διοικούσας Επιτροπής Τ.Ε.Ε. και των 
Προέδρων των Περιφερειακών Τμημάτων Τ.Ε.Ε., για το 
χρονικό διάστημα 1.1.2010 -  31.12.2012, στο ίδιο ποσό με τα 
ισχύοντα για το έτος 2009, αναπροσαρμοζόμενο κ α τ ’ έτος με το 
ποσοστό αύξησης των μισθών των Δημοσίων Υπαλλήλων.

δ. Για τον προϋπολογισμό Τ.Ε.Ε. οικονομικής χρήσης 2010. 
Παρακαλώ όσοι από το σώμα τον υπερψηφίζουν να σηκώσουν 
το χέρι τους. Ευχαριστώ. Τώρα όσοι τον καταψηφίζουν να 
σηκώσουν το χέρι τους. Ευχαριστώ. Λευκά ή αποχή, 
παρακαλώ τους συναδέλφους να σηκώσουν το χέρι τους. Από 
την ψηφοφορία λοιπόν προκύπτει ότι εγκρίνεται κατά 
πλειοψηφία.

Επομένως η Αντιπροσωπεία του ΤΕΕ εγκρίνει κατά πλειοψηφία  
τον Προϋπολογισμό Τ.Ε.Ε. Οικονομικής Χρήσης 2010, όπως

(Απόφαση
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Α28/Σ32/2009) και διαμορφώθηκε στη σημερινή συζήτηση, 
αναλύεται και περιλαμβάνει:
ΕΣΟΔΑ ΤΑΚΤΙΚΟΥ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 36.058.400,00 € 
Π.Δ.Ε. 9.950.000.00 €
ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ 46.008.400,00 €

ΕΞΟΔΑ ΤΑΚΤΙΚΟΥ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 36.058.400,00 € 
Π.Δ.Ε. 9.950.000.00 €
ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ 46.008.400,00 €
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Ακριβές Απόσπασμα 
Από τα Πρακτικά της 14ης Τακτικής 
Συνεδρίασης της Αντιπροσωπείας ΤΕΕ 

της 17ης Οκτωβρίου 2009


